



5D4N BEST OF PERTH

Day 01 SINGAPORE / PERTH

(Meal onboard)

Depart Singapore for your flight to Perth. Upon arrival, lookout for Perth Airport City shuttle for your transfer to your choice of hotel for check-in. Early check-in of hotel is subject to confirmation.

Day 02 PERTH FREMANTLE

(Breakfast)

After breakfast, passenger to assemble at pick-up point for your full day tour to Perth and Fremantle with Swan River cruise. Tour will end back to Perth for passenger to make their own programs.

Tour Highlights:-

A day tour taking in the highlights of Perth and Fremantle, giving an insight into the alfresco lifestyle locals enjoy. This tour features all of Perth city's key points of interest such as King Park Botanical Gardens where you can walk through the tree canopies on the Tree Top Walk and a picturesque drive-by of Cottesloe Beach. Visit historic Fremantle, a centre of cosmopolitan cafes and restored old buildings.

Day 03 PERTH 珀斯 / 4WD PINNACLES, SAND TOUR & KOALAS

(Breakfast & lunch)

After breakfast, passenger to assemble at pick-up point for their choice of tour. After the tour, passenger can continue their own programs or make some shopping trip at the city centre of Perth. Dinner at own expense.

4WD Pinnacles, Sand tour & Koalas Tour Highlights:-

Journey to Western Australia's renowned Nambung National Park, home of the Pinnacles Desert. See the amazing moonscapes and wander through the strange limestone spires. Visit a wildlife park to photograph koalas, 4-wheel drive over massive sand dunes and try sand boarding. After a picnic lunch, visit a wildflower shop or alternatively, weather permitting, enjoy a swim. Then see colourful native wildflowers when in season.

Wave rock, Wild Flowers, York & cultural tour Highlights:-

Day 04 Free & Easy

(Breakfast)

Day 05 PERTH 珀斯 / SINGAPORE

(Breakfast)

After breakfast, passenger to prepare for check out of hotel and transfer to Perth International Airport for your return flight back to Singapore.





5 天 4 晚 珀斯特色之旅

第 1 天 **新加坡/珀斯** (飞机上用餐)

离开新加坡，飞往珀斯。到达目的地后，了望珀斯的机场，豪华空调巴士载你去酒店登记，提早确定登记手续。

第 02 天 **珀斯 / 弗里曼特尔** (早餐)

早餐后，游客聚集在一起，开始我们的珀斯和弗里曼特尔购物之旅。游览将会伴随着购物结束。午餐和晚餐自费。

游览重要的行程包括：

一整天的浏览重点都是集中珀斯和弗里曼特尔，观察和享受本地的户外风情的生活方式。这个行程特色是到珀斯主要的很有趣地方，例如野花国王公园，您可以漫步通过树檐篷和风景如画的科特洛斯海滩。浏览具有历史意义的弗里曼特尔，一个世界性的咖啡吧和古老的旧建筑。浏览伴随着购物，然后到很流行的直销店。

第 3 天 **珀斯/四轮驱动车尖峰石阵，沙漠 & 无尾熊** (早/午餐)

早餐后，游客聚集在一起，浏览西澳大利亚州著名的南邦国家公园，尖峰石阵的沙漠之家。看到奇特的表面和游荡在奇特的石灰岩尖塔。参观野生动物园，拍摄可爱的树袋熊，四轮驱动车穿过大规模的沙丘和尝试沙漠寄宿。野餐午饭后，参观野花店，或者，如果天气条件允许，享受游泳。然后看到色彩缤纷的本土野花时。参观后，游客可以继续自由活动或是在珀斯市区购物体验。（晚宴自费）

第 04 天 **珀斯** (早餐)

自由活动

第 5 天 珀斯/新加坡 (早餐)

早餐后，乘客准备退房的酒店及转移到珀斯国际机场，然后搭乘回程航班返回新加坡。

Travel Star Pte Ltd 星和旅游私人有限公司 TA 01432

People's Park Complex #02-12
Tel: 6438 5633 / Fax: 6438 1626

People's Park Centre #03-02
Tel: 64382833 / Fax: 64385266